
Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening hos Håkan Nilsson 11 januari 2011

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Sven Jönsson Ewa Högberg
Håkan Nilsson Bo Persson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket
godkändes.

5 Kassarapport: Sven redovisade det preliminära resultatet från dansen
på Jägersbo den 7 januari. Godkändes

6 Rapporter och skrivelser: Ewa och Sven hade varit på möte med
En Fyra Skåne.  Man var överens om att ordna en gemensam avslutning
till våren, denna gång i Teckomatorp. Datum bestämdes till den 1 april.
Manfred och Maria kommer att stå för musiken och vi dansar från
kl 19.30-24.00.  Pris 120 kr inklusive förtäring. Teckningslistor kommer
att finnas hos föreningarna.

Vår förening ska även ha egen kursavslutning långfredagen.

Sven ska boka tid på Älvkullen för träningsdans onsdagen den
19 januari kl 19.00. Då ska vi gå igenom en del danser som vi ska ha
på kursen.

Sven hade varit på revisionsmöte. Där framkom att vissa förtydliganden
är önskvärt, t ex inte ange transaktioner som rör uppsamling för avgifter
och betalning av dessa.

Vi gick igenom dagordning och verksamhetsberättelse inför årsmötet
på söndag 16 januari.

Börje Persson har blivit tillfrågad om han vill vara ordförande för
årsmötet. Han har tackat ja till detta.

7 Övriga frågor: Diskussion om bl a rekrytering av nya styrelsemedlemmar.



Vi bestämde datum för kommande styrelsemöten under året. Dessa blir:

22 februari hos Ewa 22 mars (vakant)
19 april hos Sven 17 maj hos Oskar
10 augusti Älvkullen 20 september hos Bo
25 oktober (vakant) 22 november (vakant)

8 Nästa möte:  blir  således den 22 februari hos Ewa Högberg

9 Avslutning: Ewa Högberg tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid konstituerande styrelsemöte med
Höörs Gammaldansförening 2011-01-16 på Älvkullen

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade oss
välkomna.

2 Närvarande: Ewa Högberg Liss Kjernli
Sven Jönsson Jette Willumsen
Bo Persson Oskar Castor

3 Dagordning: denna godkändes

4 Styrelsens sammansättning år 2011: ordförande Ewa Högberg,
kassör Sven Jönsson, sekreterare Jette Willumsen, styrelseledamot
Liss Kjernli, styrelseledamot Oskar Castor, styrelseledamot Bo Persson.

5 Val av vice ordförande för år 2011: Oskar Castor

6 Val av vice sekreterare för år 2011: Bo Persson

7 Val av vice kassör för år 2011: Liss Kjernli

8 Val av representant till ungdomssektionen för år 2011: Ewa Högberg

9 Föreningens officiella adress: Stenskogsvägen 6, 243 30 Höör

10 Teckning av firman: firmatecknare är kassör Sven Jönsson,
451106-4190, eller ordförande Ewa Högberg, 580413-3584 var för sig.

11 Övriga frågor:  styrelsen beslutade att till festkommittén utse Inger Persson
och Kerstin Mårtensson.

12 Nästa möte: blir den 22 februari hos Ewa Högberg.

13 Mötets avslutande: Ordförande Ewa Högberg avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………..
Jette Willumsen, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening hos Ewa Högberg den 22 februari 2011

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Ewa Högberg, Sven Jönsson, Bo Persson, Liss Kjernli,
Oskar Castor och Jette Willumsen

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Lästes upp och godkändes

5 Kassarapport: Sven lämnar redovisning från dansen på Jägersbo. Resultatet
blev ett plus på 83 kr till varje förening. Detta beror bl a på att annonsen i
Skånska Dagbladet blev 200 kr billigare än tidigare och att 3 hela ringar med
lotter såldes. Redovisningen godkändes.
Ballansrapport från januari månad redovisades och godkändes. Sven varnade för
att resultatet för februari  månad (i motsats till januari som överensstämde med
budget) kommer att bli sämre då kursavgifterna, lotteriförsäljningen och
försäljningen av läsk inte når upp till budget.

6 Rapporter och skrivelser:
Sven rapporterar från ungdomssektionen. Inte många ungdomar i snitt – cirka 8
per gång. Endast 4 bidragsberättigade. Om ungdomsverksamheten inte går runt
på grund av hyreshöjningen i år, kan vi eventuellt få engångsbidrag.
På sikt får vi kanske se oss om efter andra alternativ till Älvkullen för att få ner
hyreskostnaden.

Godkändes att föreningen går in med samma sponsring till lägret i Hästveda
som tidigare. Lägret är 20-22 maj och anmälningar har börjat tas upp.

Rapporterades att dans för 9-orna tas upp igen efter sportslovet, men vi är inte
tillfrågade. Blir bugg istället för gammaldans. Möjligen kan det bli aktuellt med
dans på Sätofta skolan.

Ewa meddelade att det blir kultisdans i Vinslöv på fredag. Christer Lundgren
spelar. Entré vuxna 100 kr och ungdomar 50 kr.

Stefan Larsson har ringt och meddelat att han, Göte och Christer har bildat ett
eget band, som heter Jackpots.

Gammaldansarnas Riksförbund GRF – nominering till årsmötet 14 maj.
Beslutades att Ewa skickar in underlaget med förslag om omval. Ingen deltagare
från vår förening.

Sven har lämnat de handlingar som GRF och Höörs kommun begär varje år.

Dansinstruktörsektionen inbjuder föreningens instruktörer med respektive till en
danskväll fredag den 15 april i Tornastugan, Veberöd. Dans till inspelad musik.
Anmälan som är bindande senast 2 april.

Brottarklubben har meddelat att årets marknad flyttats till Järnvägsgatan
För att utöka marknadsplatserna och bl a bereda plats för bygdens företagare.



7 Övriga frågor:
Beslut tog om att den nya dansen som skall läras ut den 11 mars på Jägersbo
skall vara Roslagspolska.

Det beslutades också att Inger, Kerstin och Bo kan hjälpa till med att sitta i
kassan på Jägersbo och då skall de betala samma inträdesavgift som
medlemmarna i styrelsen.

Håkan har inte blivit avtackat. Det bestämdes att göra det en av kurskvällarna.
Ewa tar reda på vilken söndag han kommer.

Hörby säljer lotter vid nästa danskväll. Föreslå Lena att de går runt och säljer
istället för att stå vid ingången.

Projektet med att göre en film i förbundet är nerlagt.

Där har varit ett möte angående ombyggnad av medborgarhuset. Byggnationen
förväntas starta i maj och bli färdigt i slutet av november. Detta kan komma att
beröra höstens kurser.

Föreningsbladet från kommunens kultur- och fritidsnämnd har kommit. Det är
meningen att nämndens politiker skall göra en översyn av alla anläggningar i
kommunen.

Dans i Teckomatorp den 1 april. Anmälningslistor läggs ut i kurslokalen på
söndagarna. Sista anmälningsdag 21 mars.

Vår egen dansavslutning blir som vanligt långfredag – 22 april. Vi danser 1 spel.
Herrarna bjuder före fikat och damerna efter.

På Jägersbodansen i april när ”Rent drag” spelar har 3 föreningar – Snapphanen
Hässleholm, Vinslöv GDF och Kristianstad GDV meddelat att de kan tänka sig att
komma. De önskar att äta och att sitta tillsammans. Bordsbeställning kan i så fall
bli aktuellt. Entré avgift och kostnad för maten betalas in i förväg till Jägersbo.
Ovanstående har inte diskuterats med Jägersbo och Hörby Frosta GDF. Ewa tar
kontakt med Lena.

8 Nästa möte: Blir den 22 mars hos Sven. Kerstin, Inger och Bo bjuds in.

9 Avslutning: Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Jette Willumsen, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening hos Bo Persson 2011-04-19

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Ewa Högberg, Sven Jönsson, Bo Persson, Liss Kjernli, Oskar
Castor och Jette Willumsen

3 Dagordningen: Godkändes.

4 Föregående mötes protokoll: Lästes upp och godkändes.

5 Kassarapport: Sven lämnade rapport från danskvällen på Jägersbo den 8 april,
med orkestern Rent Drag. 192 personer hade kommit dit och alla verkade var
mycket nöjda. Totalt gav kvällen ett överskott på 4 746 kr. 2 373 kr per
förening.
Balansrapport: Beräknat resultat 5 326 kr före utbetalningarna till Ingrid och
Eva.
Det som försämrar resultatet är lägre deltagare till kurserna, lägre
medlemsavgifter samt danskvällen med Liljas orkester. Det lokala
aktivitetsstödet har minskat från 10 kr till 8 kr och det kvittas mot
lokalkostnaderna för Älvkullen. För närvarande har vi en skuld. Rapporterna
godkändes.

6 Rapporter och skrivelser:
 Påskfest  Arkelstorp GDF påskafton – till Nords orkester.

Den 1 oktober i år firar Arkelstorp GDF 50 års jubileum.

Program till lägret i Hästveda har kommit.

Sven har preliminärt bokat lokalen på Älvkullen för hösten 2011 och hela 2012.
Träning inför Höör’s marknad 10/8.
Höstens kurser starter 11 september och pågår till och med 13 november. 
Kursavslutningen för höstterminen blir söndagen den 20 november.
Årsmötet ej bestämd – kan eventuellt bli på Gästis.
Kurserna för 2012 börjar den 29 januari och pågår fram till påsk i allt 10 ggr.
Avslutning som vanligt långfredag.
Höstens kurser 2012 börjar 16 september till 18 november. Avslutning 25
november.



7 Övriga frågor:
Till kursavslutningen på fredag den 22/4 har endast 35 personer anmäld sig,
detta är rekord lite. Ingrid har gjort dansprogram. Ungdomarna kommer att ha
dansuppvisning. Diplomutdelning, lotteri mm.

Diskuterades vad vi skall göra för att få flera deltagare till kurserna till hösten.
Beslutades att höstens nybörjarkurs anordnas på onsdagar. Älvkullen brukar
vara ledig utom de dagarna då Kommunfullmäktige har sammanträde. Sven
kollar. Kursen kan förslagsvis börja med foxtrot och slowfox för sen att fortsätta
med gammaldans.
Sven och Ewa håller i kursen.
Avgift per gång 40 kr samt medlemsavgift.

Likaså beslutades att fortsättningskursen för vuxna fortsätter på söndagarna
men med ny tid kl 18.30 till 21.00.

Ungdomsverksamheten framöver är osäker. Minst 10 ungdomar under 20 år
måste vara inskrivna för att de skall bli av.

8 Nästa möte: Den 17 maj kl 19.00 hos Liss Kjernli

9 Avslutning: Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Jette Willumsen, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening hos Liss Kjernli 2011-05-17

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Ewa Högberg, Sven Jönsson, Bo Persson, Liss Kjernli och Jette
Willumsen

3 Dagordningen: Godkändes.

4 Föregående mötes protokoll: Lästes upp och godkändes.

5 Kassarapport: Sven lämnade preliminär redovisning från danskvällen på
Jägersbo den 6 maj, med Rose-Maries orkestern. Kvällen gav ett underskott på
297 kr/149 kr per förening. Många hade kommit dit, men det räckte inte till för
att täcka kostnaderna för en dyr orkester.
Balansrapport: Beräknat resultat 2 539 kr endast kostnaden till STIM är obetald.
Verksamhetens ekonomi är bra. Dansarna på Jägersbo i vår har gått med
överskott och det genomsnittliga antalet besökare har varit 141. Kostnaden för
orkestrarna har varit 1 500 kr lägre än budgeterat. Intäkterna på vår
kursavslutning täckte endast kostnaderna. Rapporterna godkänndes.

6 Rapporter och skrivelser:
Besked har erhållits från Fritidsnämnden – hyra av lokalen på Älvkullen beviljad
för perioden 2011-09-11 – 2012-04-01 från kl 16.00 – 21.30.

Träningsdansen inför Nationaldagen blir i scoutstugan den 25 maj kl 19.00.
Bestämdes att ta med lite svårare dansar t ex Magdalena. Ewa kontakter Ingrid.

Nytt datum för fritidsfestivalen är 11 september.

I år återkommer Skånedagarna på Bossjökloster, tid 3-4 september. Tema - Visa
upp dit Skåne – med prova på aktiviteter. Föreningar bjuds in. Sven kollar upp
läget.

Höör’s marknad blir 13-14 augusti. Marknadsplatsen ej bestämt, olika förslag har
framkommit, bl a platsen vid Järnvägsgatan eller Bangårdsgatan och
pendlarparkeringen. Sven och Liss deltar i mötet hos brottarklubben den 31/5.
Diskuterades om Manfred och Maria skall spela till dansuppvisningen eller om vi
skall ha inspelad musik. Vi skall bemanna lotteriståndet.

Inbjudan till invigning av Frostavallens nya strövområde 28/5 har kommit.



Sven och Ewa lämnar rapport från GDF’s årsmöte 14 maj. Förbundet gick med
24 893 kr i förlust 2010. Medlemsavgiften för nästa år ökas upp till 100 kr.
Höör’s GDF håller nästa kongress.

7 Övriga frågor:
Nybörjarkursen startar onsdagen den 7 september. Sven bokar alla lediga dagar.
Sven och Ewa håller i kursen.
Avgift per gång 40 kr samt medlemsavgift.

Fortsättningskursen för vuxna börjar söndagen den 11 september kl 18.30 till
21.00. Kursavgiften 330 kr för hela terminen + medlemskort.

Ungdomsverksamheten framöver är osäker. Minst 10 ungdomar under 20 år
måste vara inskrivna för att det skall bli av.

Kursstarten efter nyår bestämdes till 22/1 – 10 gångar. Kursavslutningen flyttas
från långfredag till söndagen den 1 april.

Föreslogs att fortsätta med ”kursdans” på Jägersbo till hösten. Frågan tas upp
med Hörby.

Mattias på Jägersbo har meddelat att utomhus dansbanan kan lånas
kostnadsfritt. Campinggästerna kan bjudas in. Något att tänka på?

8 Nästa möte: Den 10 augusti på Älvkullen efter träningsdansen inför Höörs
marknad.

9 Avslutning: Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Jette Willumsen, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 10 augusti 2011 på Älvkullen

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Ewa Högberg, Sven Jönsson, Bo Persson, Liss Kjernli, Oskar
Castor och Jette Willumsen

3 Dagordningen: Godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Lästes upp och godkändes.

5 Kassarapport: Sven lämnade besked om föreningens ekonomi.

Balansrapport: Resultatet efter första halvåret blev ett positivt resultat på
1 871:50 kr.
Beloppet under övriga skulder är hyresavgift till Medborgarhuset.  I övrigt finns
ingen anledning till större oro för ekonomin.

Resultatet av vårens danskurser är ett underskott på 1 848 kr. Detta beror på
hyreshöjning samt minskat antal kursdeltagare. Lotteriet ger också mindre än
beräknat.

Sammandrag av verksamheten per 110630 visar att dansarna på Jägersbo
har gått med plus. Det är länge sedan det gav överskott senast. Ros-Marie’s
orkester drar inte like mycket folk längre.
Vuxenverksamheten inkl dansavslutning gick precis ihop. Tidigare var många
vänner och bekanta med på avslutningen, men nu kommer endast medlemmar.
Ungdomsverksamheten: här har LOK-stödet varit lägre.
Upplupen ej bokförda skulder för medlemsavgift till GRF är 2 800 kr. När hänsyn
tas till detta blir halvårsresultatet  -928,50 kr.
Rapporterna godkändes.

6 Rapporter och skrivelser:
Hälsoveckan i Höör vecka 37 – ingen deltagare från oss.
Fritidsfestivalen 110911 behöver funktionärer till bland annat servering,
parkeringsvakter mm. Informationsmöte 24/8 och 1/9. Föreningen skall sälja
lotter á 40 kr/st. Avgift för att deltaga i Festivalen är 1 000 kr.
Dans vid Trollsjön söndagen den 21 augusti klockan 14.00.



7 Övriga frågor:
Höör’s Marknad 12-14 augusti. Genomgång av föreningens aktiviteter i samband
med marknaden. Schema för bemanning av lotteriståndet mm.

Annonsering avseende höstens kurser kommer att ske i Frostabladet vecka 35
och 36 samt i Lokaltidningen vecka 35.

8 Nästa möte:  Den 20 september kl 19.00 hos Jette.

9 Avslutning:  Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Jette Willumsen, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening hos Jette Willumsen 2011-09-20

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Ewa Högberg, Sven Jönsson, Bo Persson, Liss Kjernli, Oskar
Castor och Jette Willumsen

3 Dagordningen: godkändes.

4 Föregående mötes protokoll lästes upp och godkändes.

5 Kassarapport:
Sven lämnar rapport från danskvällen på Jägersbo den 9 september. Endast 93
person hade kommit dit. Lotteriet sålde bra trots så få deltagare. Nordhs
orkester är dyr, ca 9 000 kr + skatt och sociala avgifter. Det låga deltagande ger
också problem för Mattias. Kvällens sponsor var Elmelids Musik, som hade
skänkt en gitarr. Glada Gänget har köpt den för 1 000 kr. Vinster till lotteriet
köptes för 1 000 kr, som sen skall täckas in när gitarren har blivit såld. Gitarren
av märket Fender, kommer att säljas till högstbjudande. Kuvert med namn,
adress och anbudspris skall lämnas in. Öppnas vid kursavslutningen.
Föreningen visar för närvarande ett negativt resultat, men vi skall få in 1 300 kr
från Hörby, samt ca 3 000 kr från brottarna. Rapporterna godkändes.

6 Rapporter och skrivelser:
Ungdomssektionens nybörjarkurs är inställd på grund av för lågt intresse. Börjar
igen till våren.

Ingrid har fått en lista från på de danser, som ungdomsdanserna tycker kan tas
upp på vuxenkursen om söndagarna. En del av dessa danser finns på
”orkesterlistan”.

Bra upplägg med en nybörjar- och en fortsättningskurs. Folk tycker det är bra.

Lena från Hörby har meddelat att orkestrarna till vårens danskväller på Jägersbo
är klar. Samma pris till Mattias hela våren. Dagarna för höstens dansar är
bokade (14/9 – 12/10 – 9/11), men inte orkestrarna, eftersom Mattias tar ett
vist förbehåll för fortsatt dans på hösten.
Vårens dansprogram se nedan:
2012-01-13 Liljas (Obs endast 2 personer)
2012-02-10 Nordhs
2012-03-12 Jackpots
2012-04-13 Ros-Mari’s
2012-05-11 Rent Drag
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Arkelstorp GDF har 50-års jubileum den 1 oktober. Sven och Ewa åker dit.
Kostnaden för inträde inkl mat – 280 kr/pers – står föreningen för.

Ewa och Sven har varit på möte med En fyra Skåne i Teckomatorp. Vårfesten
2012-03-30 skall Glada Gänget anordna. Platsen blir Älvkullen. Inträde inkl
förtäring 120 kr endast inträde 80 kr. Från förra festen finns ett överskott på
6 026 kr.

Ewa och Bo var på avstämningsträffen angående Festivalen. Fem föreningar kom
till träffen. Klagomål framkom på ljudnivån, parkeringen, tidpunkten på året,
dåligt med sittplatser, ingen information om tider för de olika arrangemangen.
Dessutom borde där finnas en presenning att täcka dansbanan med i tillfälla av
regn. Festivalen planeras till nästa år också.

Höstfestmöte med förbundet 23 oktober kl 10-15 på Folkets Hus i Lomma. Ewa
och Sven deltar. Man skall bland annat diskutera ”dragspelet”.

7 Övriga frågor:
Sven och Ingrid har varit på instruktörskurs och lärt några nya danser.

Diskuterade ”Orkesterlistan”.

Vid dansen den 14 oktober på Jägersbo skall vi ha dragning på entrébiljetterna –
vinst fri entré till nästa danstillfälle.

Emil Ekblad skall inte vara med på onsdags kursen längre – deltagaravgiften
återbetalas.

Diskussion om att ha levande musik på kurserna. På fortsättningskursen behåller
vi ”Sten-Svante”. Sven har fått fria händer till att träffa avtal med Mats om att
spela på nybörjarkurserna.

8 Nästa möte: Blir den 25 oktober kl 19:00 hos Bo

9 Avslutning: Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Jette Willumsen, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening hos Bo Persson 2011-10-25

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Ewa Högberg, Sven Jönsson, Bo Persson, Liss Kjernli, Oskar
Caster och Jette Willumsen.

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: lästes upp och godkändes.

5 Kassarapport:
Sven lämnade uppgifter om föreningens ekonomi. Resultat per 110930 följer
stort set budgeten.
Dansen på Jägersbo den 14 oktober gav ett underskott på 1 546 kr. Minus 773
kr per förening trots ett besöker antal på 153 kr – härav 41 till reducerat pris.
Glädjande var att 16 personer under 16 år kom dit. Efter att frågan om avgifter
till STIM kom upp på mötet med förbundet visar det sig, att vi har betalt in cirka
600 kr för mycket. Rapporterna godkändes.

6 Rapporter och skrivelser:
Ewa informerar från höstträffen med GDF föreningens förbundsstyrelse.
SAMI och STIM diskuterades.
Föreningens hemsida skall göra om och bli mera proffsig. Varje styrelse skall
utse en person som skall lämna besked till Carina om ändringar på hemsidan.
Försäkringarna på dansarna skall vara kvar.
Orkesterlistan skall inte ändras.
Bestämdes på sittande möte att ett nytt medlemskort skall tas fram.
Efter lång diskussion enades alla om att dragspelet skall fortsätta. Det blir större
och därför kan kostnaden komma att öka.

Ewa och Sven med respektive som representerade Glada Gänget vid Arkelstorps
50-års jubileum berättade att det var en trevlig tillställning. Jackpots spelade.

Sven rapporterade från dansundervisningen på Frosta gymnasieskola. Endast 11
elever i klassen. Förutom Sven deltog Inger, Bo, Mette och Jessica. Ersättningen
på 1 500 kr kommer att sättas in på föreningens konto.

Endast 1 skriftligt anbud har lämnat in på gitarren.

Lena från Hörby meddelar att vi inte har något avtal med Jägersbo för hösten
2012.



7 Övriga frågor:
Sponsring 2012 – vi skall försöka få några ”tyngre” sponsorer.
Sven har varit i kontakt med Anette på Färs och Frosta sparbank. Hon var inte
alls negativ, men det måste bli i form av ett projekt då bidrag inte ges till driften.
Bidraget skall sökas hos Sparbanksstiftelsen och måste innehålla en
projektbeskrivning. Sven har gjort förslag bl a att öka antalet nya medlemmar
samt få fler dansare till våra kurser, annonsera extra i olika tidningar, fler
affischer.
Den vanliga sponsringen på 1 000 kr ligger kvar.
Sven kommer att prata med chefen på apoteket Medstop den 2 november
angående sponsring.

Vid nästa möte med En fyra Skåne kommer vi att meddela at vi fr o m 2013 drar
oss ut från Trollsjödansen.

Årsmöte avhålls den 22 januari 2012

Vårfest den 30 mars 2012

Kurser 2012:
Vårterminen:
Fortsättningskursen starter söndagen den 29 januari
Nybörjare fortsättning startar onsdagen den 1 februari
Avslutning för båda kurserna långfredagen den 6 april
Höstterminen:
Nybörjare fortsättning starter onsdagen den 12 september
Fortsättningskursen starter söndagen den 16 september
Avslutning för båda kurserna den 25 november

På kursavslutningen den 20 november kommer Liljas att spela till en kostnad av
2 000 kr. Eftersom de har annan spelning på eftermiddagen, börjar de först vid
halv åtta tiden hos oss. Innan des spelar ”Sten-Svante”. Sven ordnar blommor
till Ingrid och Liljas. Inträde med mat pris 80 kr. Alla får ta med egen fikakorg.
Julklappar till lotteriet för högst 50 kronor.

8 Nästa möte:  Den 15 november kl 19.00 hos Ewa.

9 Avslutning: Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Jette Willumsen, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening hos Ewa Högberg 2011-11-15

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Ewa Högberg, Sven Jönsson, Bo Persson, Oskar Caster och Jette
Willumsen.

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: lästes upp och godkändes.

5 Kassarapport:
Sven lämnade uppgifter om föreningens ekonomi. Idag har vi ett positivt resultat
men med kommande utgifter till kursavslutningen, Liljas orkester, Ingrids arvode
förväntas årets resultat bli ett underskott på nästan 3 000 kr. Den förväntade
ersättningen från Frosta gymnasiet blev endast 800 kr.
Till dansen på Jägersbo den 11 november deltog 209 personer, härav 174 till full
pris. Kvällen gav ett överskott på 2 079 kr d v s 1 040 kr per förening. Statistiskt
set har där varit 25 % fler deltagare till danskvällarna på Jägersbo i år. Även
ekonomiskt har det gått ihop. Ungdomarnas deltagande har ökat med ca 17 %.
Avtalet med Jägersbo som löper fram t o m maj presenterades i fredags. Ewa
och Lena har skrivit på, men ej Mattias Persson. Diskussion angående avtal för
hösten tas upp senare. Rapporterna godkändes.

6 Rapporter och skrivelser:
Sven har i nuläget ingenting att meddela angående sponsringen från Färs och
Frosta Sparbank då Hörby inte önskar att medverka. Vi får hitta en annan
grundidé som endast rör vår egen förening. Sven och Bo jobbar vidare med
detta.
Ewa rapporter från Gammaldansarnas Riksförbund att det har blivit fel i de nya
medlemskorten.

7 Övriga frågor:
Bo rapporterar att 57 personer är anmälda till kursavslutningen den 20
november. Beräknat resultat +/- 0.

Våra kurser har inte gått ihop på i år. Medlemsavgifterna har minskat. Vi har
cirka 40 betalande på kurserna, men det behövs 65 för att det skall gå ihop,
dessutom har vi ökade hyreskostnader på grund av dubbla danskvällar.

Från och med årsskiftet har vi inga ungdomar längre och får då inget bidrag från
kommunen. Eftersom vi då inte är en ungdomsförening ökar våra kostnader för
hyran. Diskuterade om vi skall försöka bli godkänd som kulturförening.

Föreslå att Jessica och Camilla väljs in i ungdomssektionen.



8 Nästa möte: Den 10 januari 2012 kl 19.00 hos Sven.

9 Avslutning: Ordförande tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Jette Willumsen, sekreterare Ewa Högberg, ordförande


